



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300469549	^A 黃道老人 ⁵ ^B 黃道老人		21-10-2005	星加坡鴻威藥業公 司 香港 葵涌禾塘咀 街 31-39 號 毛紡 工業大廈 1403 室	孖士打律師行 香港 中環遮打道 10 號 太子 大廈 16-19 字樓
303165066	Dynamo	20	06-02-2015	HAWORTH GMBH VON-ACHENBACH- STRASS E 21-23, 59229 AHLEN, GERMANY	China Patent Agent (H.K.) Ltd. 22/F, Great Eagle Centre, 23 Harbour Road, Wanchai, HONG KONG
303179395	^A  ^B 	36	27-02-2015	Citywire Financial Publishers Ltd. 1st Floor, 87 Vauxhall Walk, SE11 5HJ, London, UNITED KINGDOM	Nil